

全国计算机软考网管英语试题及答案(5) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/0/2021_2022_E5_85_A8_E5_9B_BD_E8_AE_A1_E7_c99_393.htm (1)means “ Any HTML document on an HTTP Server ” . (1)A . Web Server B . Web page C . Web Browser D . Web site The term “ (2)program ” means a program written in highlevel language. (2)A . compiler B . executable C . source D.object Very long , complex expressions in program are difficult to write correctly and difficult to(3). (3)A . defend B . detect C . default D.debug In C language . functions are important because they provide a way to(4)code so that a large complex program can be written by combining many smaller parts. (4)A . modify B . modularize C . block D.board The standard(5)in C language contain many useful functions for input and output,string handing,mathematical computations , and system programming tasks. (5)A . database B . files C . 1ibraries D.subroutine In(6)programming , the user determines the sequence of instructions to be executed , not the programmer . (6)A . top-down B . structure C . datadriven D . eventdriven (7)is a clickable string or graphic that points to another Web page or document . (7)A . Link B . Anchor C . Browser D . Hyperlink One solution to major security problems is(8) , which are frequently installed to fix known security holes . (8)A . patches B . compensations C . complements D . additions A programmer must know about a function ’ s(9)to call it correctly (9)A . location B . algorithm C . Interface D . statements On a(30)memory system

, the logical memory space available to the program is totally independent of the physical memory space . (30)A . cache B . virtual C . RAM D . ROM 答案 : (1)B 解析 : Web 页面表示 HTTP 服务器上的 HTML 文档。 答案 : (2)C 解析 : 源程序是用高级语言写的程序。 答案 : (3)D 解析 : 在程序中 , 一个长且复杂的表达式很难被正确书写和调试。 答案 : (4)B 解析 : 在 C 语言中 , 函数是非常重要的。因为函数具有把代码模块化的功能 , 因此 , 一个大且复杂的程序能够写成许多个小程序的组合。 答案 : (5)C 解析 : 在 C 语言中。标准库函数包括很多用于输入、输出、字符串处理、数学计算、系统调用的函数。 答案 : (6)D 解析 : 在事件驱动的程序中 , 是用户而不是程序员来决定被执行的指令序列。 答案 : (7)D 解析 : 超级链接是一种可点击的字符串或图片 , 它可以连接到另一个 Web 页面或文档。 答案 : (8)A 解析 : 打补丁是解决主要安全问题的一种方法 , 它通常被用来解决已知的安全漏洞。 答案 : (9)C 解析 : 程序员需要知道函数的接口才能正确调用它。 答案 : (10)B 解析 : 虚拟存储系统中 , 程序的逻辑存储空间与物理存储空间完全独立。 编辑特别推荐: #0000ff>全国计算机软考网管英语试题及答案 100Test 下载频道开通 , 各类考试题目直接下载。 详细请访问 www.100test.com